

WALKMAN is a registered trademark of Sony Corporation.
WALKMAN 是 Sony 公司的注册商标。
WALKMAN Sony

Cassette Player

Operating Instructions
使用说明书



WM-EX921

Sony Corporation ©2001 Printed in Malaysia

English

WARNING

To prevent fire or shock hazard, do not expose the unit to rain or moisture.

Do not install the appliance in a confined space, such as a bookcase or built-in cabinet.

- To prevent fire, do not cover the ventilation of the apparatus with newspapers, table-cloths, curtains, etc. And don't place lighted candles on the apparatus.
- To prevent fire or shock hazard, do not place objects filled with liquids, such as vases, on the apparatus.
- Treat batteries as toxic waste. Do not dispose with regular garbage.

Preparations

Rechargeable Battery A

- Insert the supplied rechargeable battery NH-14WM (A) into the rechargeable battery compartment with correct polarity.
- Connect the supplied AC power adaptor to the charging stand, plug in the AC power adaptor to the house current (mains).
- Place the main unit on the charging stand. The CHARGE lamp will light up. About 30 minutes of charging will charge the battery to last about 3 hours. Full charging takes about 6 hours. The CHARGE lamp will go off when charging is complete.

You can charge the battery about 300 times.

Note

- Do not use the unit while charging. Remove the unit from the charging stand when using it.
 - If you operate the unit while charging, the battery will not be charged.
 - If you operate the unit while charging, it may cause malfunction.
- Do not place the unit on the charging stand without the rechargeable battery. Otherwise, it may cause malfunction.

Note on the AC power adaptor

Use only the supplied AC power adaptor. Do not use any other AC power adaptor.



When to charge the battery B

Charge the battery when "□" flashes in the display.

Note

- After the battery is replaced, the setting of the SOUND and MODE buttons will be erased.

Playing a Tape C

- Insert a cassette and if the HOLD function of the remote control is on, slide the HOLD switch in the opposite direction of the arrow to unlock the controls.
- Press ◀▶(play) •■(stop) on the remote control* and adjust the volume with VOL.

Notes on volume control

- The VOL switch on the main unit** has three steps. Generally, set it to the center and make fine volume adjustments on the remote control. Set it to the maximum when the recording level is low. If set to AVLS (minimum), AVLS is activated (see "Protecting Your Hearing —AVLS").
- The sound cannot be turned down all the way.

* The ◀▶•■ button on the remote control has a tactile dot.

** There is a tactile dot beside the VOL switch on the main unit to show the direction to turn up the volume.

Note on the cassette holder

When opening the cassette holder, make sure the tape is stopped, then slide the OPEN switch. If the cassette holder is opened when the tape is running, the tape may loosen and be damaged.

To	Press
Switch playback to the other side	◀▶•■ for more than a second during playback
Stop playback	◀▶•■ once during playback
Fast forward*	FF during stop
Rewind*	REW during stop
Play the other side from the beginning (Skip Reverse function)	FF for 2 seconds or more during stop
Play the same side from the beginning (Rewind Auto Play function)	REW for 2 seconds or more during stop

* If ◀▶•■ on the remote control is pressed during fast forward or rewind, the Walkman switches to playback.

中文

警告

为防火灾或触电危险，切勿让机器暴露于雨中或潮湿处。

别把装置安装在例如书橱或壁橱等密封不通风的地方。

- 为防止火灾，注意别让报纸，桌巾，窗帘等盖住装置的通风孔。也不把可燃的蜡烛放在装置上。
- 为防火灾或触电的危险，请勿将装满液体的，例如花瓶等放在装置上面。
- 电池要当有毒垃圾处理，不可当普通垃圾丢弃。

准备工作

充电池 A

- 以正确极性将附带的充电池 NH-14WM (A) 装入充电器。
- 将附带的 AC 电源转换器连接到充电器架，将 AC 电源转换器插到家庭用电源插座 (主电源)。如果插头不适合电源插座，请装用附带的 AC 插头转换器 ("Sony 世界型号" 为限)。
- 把主机放在充电器架上。CHARGE 灯将点亮。大约 30 分钟的充电，可使电池维持大约 3 小时。完全充电需时大约 6 小时。当完成充电时，CHARGE 灯将熄灭。

充电池大约可充电使用 300 次。

注

- 充电中，请勿使用机器。要使用机器时，须把机器从充电器架上卸下来。
 - 充电中，您如果操作机器，电池便不能进行充电了。
 - 充电中，您如果操作机器，便可能引起故障。
- 别把没有安装充电池的机器装放在充电器架上。否则便可能引起故障。

AC 电源转换器须知

限使用附带的 AC 电源转换器。请勿利用任何别的 AC 电源转换器。



何时给电池充电 B

当显示窗闪烁着 "□" 时，即请给电池充电。

注

- 换装电池之后，SOUND 和 MODE 的按钮设定都将被抹去。

播放录音带 C

- 装入盒带，如果遥控器的 HOLD 功能仍开着，即请沿相反于箭头方向滑动 HOLD 开关以释放控制器。
- 在遥控器* 上按 ◀▶ (放音) •■ (停止) 并用 VOL 旋钮调节音量。

音量控制须知

- 主机上 ** VOL 开关分三段。通常把它设定于中央的一段而在遥控器上微调音量。当录音电平低时，可设定于最大的位置。如果设定于 AVLS (最小)，AVLS 即被激活。(参看 "保护您的听觉 - AVLS")
- 声音完全不能调小。

* 遥控器上的 ◀▶•■ 按钮带有触感圆点。

** 在主机上 VOL 旁边有一个触感圆点，表示转大音量的方向。

盒带架须知

当操作盒带架时，一定要先停掉磁带，然后滑动 OPEN 开关。如果在磁带正在旋转中打开盒带架，磁带很可能会变松懈而发生故障。

要	请按
换播放另一面	播放中按 ◀▶•■ 1 秒钟以上
停止播放	播放中按一次 ◀▶•■
快进绕*	停止中按 FF
重绕*	停止中按 REW
从头播放另外一面 (跳越倒绕功能)	停止中按 FF 2 秒钟以上
从头播放同一面 (重绕自动播放功能)	停止中按 REW 2 秒钟以上

* 如果在快进绕或重绕过程中按了遥控器上的 ◀▶•■，Walkman 将转换为放音。

在主机上的操作

可用主机上的微调杆操作磁带。如果微调杆隐匿 (例如呈保持状态)，即请沿 "▼" 方向滑动锁定盖以释放保持状态的控制器。

要	微调杆
播放	按一次。
播放另一面	播放中按 1 秒钟以上。
停止播放	按一次。
快进绕*	停止中向 → FF 移动。
重绕*	停止中向 ← REW 移动。
从头播放另外一面 (跳越倒绕功能)	停止中向 → FF 移动并保持 2 秒钟以上。
从头播放同一面 (重绕自动播放功能)	停止中向 ← REW 移动并保持 2 秒钟以上。

* 快进绕或重绕中，如果按了主机上的微调杆，Walkman 即将切换为放音模式。

其他磁带操作

要从开头播放下一曲 / 接下 9 首曲子时 (AMS*)
遥控器上：播放中按一次 / 反复按 FF。
主机上：播放中向 → FF 移动一次 / 反复移动微调杆。

要从开头放现在播放中曲子 / 前面 8 首曲子时 (AMS*)
遥控器上：播放中按一次 / 反复按 REW。
主机上：播放中向 ← REW 移动一次 / 反复移动微调杆。

* 自动乐曲探测

反复现在曲子 (反复单曲功能)
遥控器上：播放中按两次 ◀▶•■ ("REP" 点亮)。
主机上：播放中按两次微调杆。

要停止单曲反复时

请按一次 ◀▶•■ 或微调杆。

听着声音快进绕 / 重绕 (CUE/REVIEW)

遥控器上：播放中按住 FF/REW 而在所要放音点处释放它。
主机上：播放中向 → FF/← REW 移动并保持住微调杆而在所要放音点处释放它。



